

No. 41144

**United Nations
and
Uruguay**

Exchange of letters constituting an agreement between the United Nations and the Government of Uruguay regarding the hosting of the "Technical Workshop on Principal Guidelines for the Development of Defense White Books: MERCOSUR and Associate States", to be held in Montevideo, from 11 to 12 April 2005. New York, 12 January 2005, 28 February 2005 and 23 March 2005

Entry into force: *with retroactive effect from 28 February 2005, in accordance with the provisions of the said letters*

Authentic texts: *English and Spanish*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 28 March 2005*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Uruguay**

Échange de lettres constituant un accord entre l'Organisation des Nations Unies et le Gouvernement de l'Uruguay concernant l'organisation de l' "Atelier technique sur les directives principales pour le développement des livres blancs sur la défense : MERCOSUR et les États associés", devant se tenir à Montevideo, du 11 au 12 avril 2005. New York, 12 janvier 2005, 28 février 2005 et 23 mars 2005

Entrée en vigueur : *avec effet rétroactif à compter du 28 février 2005, conformément aux dispositions des dites lettres*

Textes authentiques : *anglais et espagnol*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 28 mars 2005*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

